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Protokół Nr XVI/16 

z sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

w dniu 29 lutego 2016 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

 Otwarcie sesji. 

 Quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej. 

3. Porządek obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań Gminy Łobżenica. 

5. Wystąpienia zaproszonych gości. 

6. Przedstawienie informacji o średnich wynagrodzeniach nauczycieli w 2015 r. 

7. Przyjęcie informacji Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji 

radnych oraz o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2015 r. 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za 

2015 rok. 

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminy Łobżenica w zakresie realizacji zadań 

sportowych za 2015 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

lokalowych położonych w Dźwiersznie Małym.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej w 

miejscowości Wiktorówko.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

położonych we wsi Dziegciarnia.  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej 

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia hejnału Gminy Łobżenica oraz zasad jego 

używania.  
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/127/16 Rady Miejskiej 

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy 

Łobżenica w Stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski.  

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/47/2011 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Łobżenicy.  

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę: Nr XLI/288/14 Rady Miejskiej 

w Łobżenicy z dnia 30 maja 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej.  

20. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/131/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

na 2016 rok.  

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy.  

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobżenicy do realizacji zadań z zakresu świadczenia 

wychowawczego.  

23. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

24. Wolne głosy i wnioski. 

25. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja o godzinie 13:00 otworzył  

XVI sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Po powitaniu radnych i gości oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie  

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Radny nieobecny usprawiedliwiony: Grzegorz Bruski. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 1 do protokołu.  
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Poza tym w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś, Zastępca Burmistrza 

Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak, Dyrektor Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna Gryniewicz, a także Kierownik Posterunku 

Policji w Łobżenicy Karol Tatera, sołtysi, mieszkańcy oraz przedstawiciele prasy lokalnej.     

Listy obecności sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki numer 2 i 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 2 

Rada Miejska w Łobżenicy w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie przyjęła 

protokół Nr XV/16 z sesji w dniu 29 stycznia 2016 r.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przypomniał, iż wraz z zaproszeniami i materiałami przesłano radnym porządek obrad  

XVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy.  

Poinformował, że podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej zostały wypracowane wnioski  

o wycofanie z porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie przyjęcia logo Gminy 

Łobżenica oraz zasad jego używania oraz projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 

promocji Gminy Łobżenica na lata 2016-2020. Dokumenty te powinny zostać dopracowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wycofanie z porządku obrad punktu 

trzynastego dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia logo Gminy Łobżenica oraz 

zasad jego używania.   

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wycofała z porządku 

obrad punkt trzynasty. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie wycofanie z porządku 

obrad punktu piętnastego dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

programu promocji Gminy Łobżenica na lata 2016-2020. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, wycofała z porządku 

obrad punkt piętnasty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pan Burmistrz zwrócił się  

z wnioskiem do Rady o rozpatrzenie na dzisiejszej sesji: 

- projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków, 

- projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/127/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy studni wierconych, 

- projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Łobżenicy do realizacji zadań z zakresu świadczenia wychowawczego. 

Poinformował, że projekty powyższych uchwał zostały omówione na posiedzeniach Komisji 

Rady. Poddał pod głosowanie rozpatrzenie w punkcie trzynastym porządku obrad projektu 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie rozpatrzenie w punkcie piętnastym porządku 

obrad projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/127/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały  

w sprawie wyznaczenia Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy do 

realizacji zadań z zakresu świadczenia wychowawczego - punkt dwudziesty drugi. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła powyższą zmianę 

porządku obrad. 

 

Wobec braku innych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek 

obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy wraz z wprowadzonymi zmianami.  

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła zmieniony 

porządek obrad. 

 

Wniosek Burmistrza Łobżenicy o rozpatrzenie na sesji trzech dodatkowych projektów uchwał 

stanowi załącznik numer 4 do protokołu. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Burmistrza Łobżenicy pana Piotra Łososia o złożenie sprawozdania z działalności 

międzysesyjnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że w dniu 19 lutego 2016 r. został ogłoszony: 

- pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż lokalu użytkowego nr 4 o powierzchni 

78,75 m
2
, znajdującego się w budynku dawnej świetlicy wiejskiej w Ferdynandowie - cena 

wywoławcza 30 000 zł, 

- pierwszy przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż budynku dawnej świetlicy wiejskiej  

w Liszkowie - cena wywoławcza 30 000 zł, 

- pierwszy przetarg ustny ograniczony do właścicieli nieruchomości przyległych na sprzedaż 

działki nr 392 położonej w Łobżenicy - cena wywoławcza 30 000 zł. 

Przetargi odbędą się w dniu 22 marca 2016 r. 
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Pan Burmistrz oznajmił, że kupnem budynku dawnej świetlicy w Liszkowie zainteresowana 

jest jedna osoba, która chciałaby wyremontować ten obiekt i przekształcić w dom mieszkalny. 

Powiedział, że w dniu 11 lutego 2016 r. zostały podpisane umowy na usługi geodezyjne oraz 

usługi w zakresie dokonywania wycen nieruchomości. W dniu następnym podpisano akt 

notarialny na sprzedaż budynku dawnego internatu liceum w Łobżenicy. 

Poinformował, że wpłynęła odpowiedź z Agencji Nieruchomości Rolnych na wniosek Gminy 

o przejęcie na własność działki położonej w miejscowości Szczerbin. Z uwagi na funkcję  

w planie przestrzennym działka nie może zostać przekazania nieodpłatnie na cele społeczne 

(w tym przypadku sportowe). Wystąpiono z pismem do sołtysa i rady sołeckiej o wskazanie 

nowej lokalizacji pod boisko piłkarskie. 

Pan Burmistrz oznajmił, że została przygotowana umowa na dzierżawę targowiska 

miejskiego. Podpisanie umowy planowane jest na dzień 7 marca 2016 r.  

Burmistrz Łobżenicy powiedział: „Nie zależy nam na tym, aby targowisko upadło. Chcemy, 

żeby targowisko funkcjonowało”. Oznajmił, że pan Leśniewski prowadzi kilka targowisk. 

Gmina, oprócz dochodów z tytułu opłaty targowej, otrzymywałyby co miesiąc 12 000 zł 

brutto za dzierżawę.  

Poinformował, że pan Leśniewski przeznaczyłby środki finansowe na poprawę stanu 

nawierzchni targowiska. Uporządkowałby kwestię parkowania pojazdów. Pobierałby również 

od handlujących osób tzw. opłatę abonamentową. Kupcy mieliby „stałe, przypisane miejsca 

bez względu na to czy na targowisko przyjadą, czy na targowisko nie przyjadą”. 

Pan Burmistrz stwierdził: „Jako Gmina nie jesteśmy w stanie zapanować nad targowaniem”. 

Powiedział, że osoby handlujące na targowisku zasugerowały nawet zwiększenie stawek 

opłaty targowej w zamian za rezygnację z planów wydzierżawienia tego terenu. Dodatkowe 

środki finansowe miałyby zostać zainwestowane w infrastrukturę targowiska.  

Burmistrz Łobżenicy wyraził chęć skonsultowania z radnymi kwestii wydzierżawienia 

targowiska. 

Następnie przedstawił informację dotyczącą realizacji inwestycji na terenie Gminy: 

a) Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej: Urząd Miejski Gminy Łobżenica, 

Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej w Łobżenicy, Przedszkole Publiczne  

w Łobżenicy, Szkoła Podstawowa w Dźwiersznie Małym 

Dokonano odbioru aktualizacji audytów energetycznych dla powyższych obiektów oraz 

audytów oświetleniowych - dokumenty te stanowią niezbędne załączniki przy aplikowaniu  

o środki zewnętrzne na termomodernizację obiektów. 
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Zakończono procedurę wyboru wykonawców dokumentacji projektowych. Najkorzystniejsze 

oferty cenowe na następujące obiekty: Szkoła Podstawowa w Dźwiersznie Małym, 

Przedszkole Publiczne w Łobżenicy, Centrum Aktywności i Profilaktyki, złożyła Pracownia 

Projektowo-lnwestycyjna M-Bud Mirosław Młynarek z Nakła nad Notecią, która zaoferowała 

kwotę 75 810 zł brutto. 

Oferent, który przedstawił najkorzystniejszą ofertę na opracowanie dokumentacji związanej  

z termomodernizacją Urzędu Miejskiego złożył rezygnację. W związku z tym dokonano 

wyboru kolejnego wykonawcy - firmy Trybex Jacek Trybuchowicz ze Złotowa, która 

zaoferowała kwotę 36 900 zł brutto. Z wybranymi wykonawcami zostały podpisane umowy, 

odpowiednio dnia 10 oraz 12 lutego 2016 r. 

b) Przebudowa i rozbudowa świetlic wiejskich w miejscowości Luchowo i Kunowo 

W dniu 29 stycznia 2016 r. zostały podpisane umowy na wykonanie dokumentacji rozbudowy 

i przebudowy świetlic z firmą Mokabud Monika Trybuchowicz ze Złotowa, każda na kwotę 

15 000 zł brutto. W dniu 24 lutego 2016 r. przeprowadzono spotkanie z przedstawicielami 

sołectwa Luchowo i Kunowo, na którym omówiono zaproponowane rozwiązania przebudowy 

świetlic. Trwają dalsze prace projektowe. 

c) Koncepcja zagospodarowania terenu dotyczącego realizacji inwestycji pn: „Budowa 

ścieżki spacerowo-rekreacyjnej wzdłuż rzeki Łobżonka w obrębie amfiteatru” 

W dniu 10 lutego 2016 r. została podpisana umowa na wykonanie dokumentacji technicznej  

z firmą Trybex Jacek Trybuchowicz ze Złotowa, na kwotę 12 500 zł brutto. W dniu 22 lutego  

odbyło się spotkanie, podczas którego omówiono zaproponowane rozwiązania koncepcji 

zagospodarowania. Trwają dalsze prace projektowe.  

Pan Burmistrz poinformował, że radni zostaną zapoznani z koncepcją inwestycji. 

d) Remont i przebudowa dróg gminnych  

- Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi w miejscowości Kruszki 

Wystąpiono do Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu o opinię  

w zakresie wydania decyzji środowiskowej na przedmiotowe przedsięwzięcie. Przygotowano 

i omówiono wstępną koncepcję przebiegu drogi. Uzgodniono z właścicielami działek 

położonych wzdłuż drogi lokalizację zjazdów. 

Odbyły się również dwa spotkania z firmami świadczącymi usługi internetowe celem 

pozyskania wykonawcy światłowodu w projektowanym odcinku drogi. Warunki zawarcia 

porozumienia są w trakcie finalizowania. 
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- Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi w miejscowości Kościerzyn 

Mały 

Otrzymano od Wojewody Wielkopolskiego wezwanie dotyczące uzupełnienia dokumentacji 

niezbędnej w procesie zajęcia działek pod drogę. Trwa proces przygotowywania niezbędnych 

podziałów nieruchomości oraz kompletowania dokumentacji z ksiąg wieczystych i archiwum 

państwowego. 

e) Remonty cząstkowe dróg asfaltowych 

Prowadzona jest procedura rozeznania cenowego w zakresie remontu dróg bitumicznych. 

Zakończenie procedury z podpisaniem umowy przewidywane jest w połowie marca 2016 r. 

Pan Burmistrz powiedział, że został zakupiony nowy samochód służbowy dla pracowników 

Urzędu Miejskiego. Przeprowadzono rozeznanie cenowe i wybrano najkorzystniejszą ofertę 

na zakup pojazdu. Samochód marki dacia duster kosztował 59 900 zł. Został on odebrany  

w dniu 16 lutego 2016 r. Opracowano regulamin korzystania z tego pojazdu. 

Burmistrz Łobżenicy poinformował, że prowadzona jest procedura rozeznania cenowego  

w zakresie wykonania projektu organizacji ruchu. Zakończenie procedury z podpisaniem 

umowy przewidywane na połowę miesiąca marca z wykonaniem do końca kwietnia br. 

Oznajmił, że wykonano usługę kruszenia gruzu - łącznie około 1250 ton. Dodał, że zlecono 

projektantowi dokonanie zmiany dokumentacji budowy chodnika w Luchowie polegającej na 

uwzględnieniu wjazdów do posesji prywatnych.. Inwestycja ta planowana jest do realizacji  

w 2016 r.  

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 22 lutego br. został złożony wniosek do 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu  

o dofinansowanie realizacji przedsięwzięcia z zakresu edukacji ekologicznej pod nazwą 

Wodna ścieżka edukacyjna „Jeziora Krajny sercem Gminy Łobżenica” - poznajemy bogactwa 

wód powierzchniowych na obszarze chronionego krajobrazu „Dolina Łobżonki i Bory 

Kujańskie” oraz „NATURA 2000”. Gmina ubiega się o dofinansowanie w wysokości  

116 785 zł. 

Pan Burmistrz poinformował, że Gmina otrzymała 30 000 zł dotacji z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację przedsięwzięcia pod 

nazwą „Zrównoważone użytkowanie, przywracanie naturalnego ekosystemu i odnawianie 

zasobów zieleni w Łobżenicy na ustanowionym obszarze chronionego krajobrazu Dolina 

Łobżonki i Bory Kujańskie, etap II”. W ramach projektu zostaną wykonane kolejne 

nasadzenia w parku miejskim. 
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Burmistrz Łobżenicy powiedział, że Urząd Marszałkowski Województwa Wielkopolskiego 

przyjął bez zastrzeżeń sprawozdanie finansowe z realizacji zadania pod nazwą „Świetlica 

wiejska w Ferdynandowie drugim domem - zakup wyposażenia kuchni”. Oznajmił, że „trwa 

proces weryfikowania stanu majątkowego poszczególnych sołectw w kontekście sprzętu 

finansowanego ze środków funduszu sołeckiego”. Dodał, że została podpisana umowa na 

remont sufitu świetlicy wiejskiej w Szczerbinie. 

W następnej części sprawozdania pan Burmistrz poinformował, że w okresie od 15 stycznia 

do 19 lutego 2016 r. wydano 43 decyzje zezwalające na usuwanie drzew i krzewów z terenów 

prywatnych. W styczniu br. wykonano naprawę 27 lamp na terenie Gminy. Oznajmił, że 

prowadzone są trzy postępowania administracyjne w sprawie wydania decyzji  

o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięć mogących potencjalnie znacząco 

oddziaływać na środowisko. Została podpisana umowa na odbiór padłych zwierząt oraz na 

usługi prowadzone przez schronisko dla bezdomnych zwierząt.  

Burmistrz Łobżenicy poruszył kwestię planu gospodarki niskoemisyjnej. Powiedział, że 

zakończono ankietyzację Gminy. Trwają uzgodnienia treści dokumentu z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu oraz z Regionalnym 

Dyrektorem Ochrony Środowiska. 

Następnie pan Burmistrz oznajmił, że trwa procedura wyłączeń gruntów spod produkcji rolnej 

w ramach zmiany planu przestrzennego w obrębie ul. Targowej, ul. Mickiewicza oraz na 

obszarze Luchowa. Trwa również proces weryfikacji prognozy oddziaływania na środowisko 

dla zmiany planu przestrzennego na obszarze Dźwierszna. 

Powiedział, że zakończyły się prace pielęgnacyjne prowadzone na terenie lasu komunalnego 

przy Osiedlu Leśnym w Łobżenicy. Kontynuowane będą prace w lesie komunalnym  

w miejscowości Piesno. Uporządkowany został również teren strzelnicy. 

Burmistrz Łobżenicy zwrócił uwagę na zły stan tzw. mostu Arndta. Poinformował o zamiarze 

ograniczenia tonażu pojazdów przejeżdżających przez most do 3 t. 

W kolejnej części sprawozdania pan Burmistrz poinformował, że w dniu 1 lutego 2016 r. 

podpisano porozumienie z Polskim Związkiem Wędkarskim Koło Wędkarskie w Łobżenicy 

na użyczenie pomieszczeń Gminnego Centrum Profilaktyki i Aktywności Społecznej  

w Łobżenicy na prowadzenie działalności statutowej stowarzyszenia.    

Oznajmił, że w dniu 2 lutego br. ogłoszony został otwarty konkurs na realizację zadań 

publicznych przez podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego w zakresie kultury 

fizycznej i sportu. Gmina przeznaczyła na ten cel kwotę 150 000 zł. Do rozpatrzenia 
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złożonych ofert zostanie powołana komisja składająca się z pracowników Urzędu Miejskiego 

oraz przedstawicieli organizacji pozarządowych nie biorących udziału w konkursie. 

Burmistrz Łobżenicy powiedział, że w wyniku przeprowadzonych naborów stanowisko 

podinspektora ds. dróg i spraw gospodarczych w Urzędzie Miejskim objął pan Jonasz 

Sikorski, a stanowisko podinspektora ds. księgowości budżetowej pani Ewa Rybarczyk. 

Poinformował, że w dniu 19 lutego br. w Urzędzie Miejskim odbyło się szkolenie dla 

przedsiębiorców i osób handlujących napojami alkoholowymi przeprowadzone przez panią  

dr Teresę Kobrzyńską. Wzięli w nim udział również członkowie Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz niektórzy pracownicy Urzędu. Tematem 

szkolenia było omówienie zakresu i zasad kontroli punktów sprzedaży alkoholu oraz nowych 

przepisów prawnych regulujących obrót napojami alkoholowymi.  

W dniu 24 lutego w Urzędzie Miejskim zorganizowano szkolenie na temat zarządzania 

dokumentacją w świetle przepisów kancelaryjno-archiwalnych. Poprowadziła je pani Teresa 

Kustra. Uczestniczyli w nim pracownicy Urzędu Miejskiego, Miejsko Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej oraz Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół. 

Pan Burmistrz oznajmił, że w dniu 26 lutego 2016 r. w ramach współpracy z Powiatowym 

Urzędem Pracy w Pile 3 osoby bezrobotne zostały zatrudnione na stanowisku robotnika 

gospodarczego w Urzędzie Miejskim. Powiedział, że „w miesiącu lutym Urząd Miejski 

Gminy Łobżenica odebrał opracowanie gminnej ewidencji zabytków archeologicznych  

w formie kart adresowych zabytku. Na terenie Gminy zlokalizowano 620 stanowisk, które 

zostały opisane i zaznaczone na mapie. Sporządzona ewidencja pomoże w aktualizacji 

planów zagospodarowania przestrzennego oraz opracowaniu projektów przyszłych inwestycji 

budowlanych, które będą uwzględniać ochronę stanowisk archeologicznych i nawarstwień 

kulturowych  w Gminie”.  

Burmistrz  Łobżenicy oznajmił, że organizacje pozarządowe z terenu Gminy na bieżąco 

otrzymują informacje o możliwości pozyskania środków finansowych na realizację różnych 

przedsięwzięć. Powiedział, że w dniu dzisiejszym ogłoszony został otwarty konkurs ofert na 

realizację zadań publicznych Gminy w ramach inicjatywy lokalnej 

Następnie pan Burmistrz poinformował o rozpoczęciu prac związanych z realizacją projektu 

w zakresie usług społecznych i zdrowotnych (sporządzenie wstępnej dokumentacji, 

poszukiwanie koordynatora projektu, rozpoczęcie prac na stworzeniem wizji projektu 

pozakonkursowego). Oznajmił, że „projekt dotyczy usług opiekuńczych oraz asystenckich  

(tj. wsparcie asystenta osoby niepełnosprawnej). Skierowany do 15 osób w wieku 



 11 

poprodukcyjnym. Wstępna kwota dofinansowania projektu wynosi 139 000 zł. Szacowany 

czas jego realizacji wynosi 2 lata”.  

Włodarz Gminy powiedział, że Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Łobżenicy 

przy udziale Pilskiego Banku Żywności zorganizował na terenie Gminy warsztaty kulinarne  

i dietetyczne. Wzięło w nich udział 78 osób. Warsztaty przeprowadzono dwukrotnie  

w Łobżenicy, Witrogoszczy, Ferdynandowie i Dębnie. Planowane jest zorganizowanie 

kolejnych dwóch warsztatów w miesiącu marcu i kwietniu. 

Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że projekt „Aktywny senior” cieszy się dużym 

zainteresowaniem. Realizacja projektu została przedłużona do dnia 30 kwietnia 2016 r.  

Oznajmił, że został zakupiony samochód służbowy dla pracowników Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Pojazd marki renault kangoo kosztował 10 500 zł. Stwierdził, 

że jest to niezbędny zakup. Pracownicy socjalni powinni być mobilni oraz utrzymywać stały 

kontakt z podopiecznymi. Dotychczas MGOPS korzystał dwa razy w tygodniu z pojazdu 

należącego do Urzędu Miejskiego.  

Pan Burmistrz przedstawił informację dotyczącą przygotowań do realizacji programu 

„Rodzina 500 Plus”. Oznajmił, że w dniu 24 lutego 2016 r. ogłoszono nabory na stanowiska 

podinspektora i referenta w dziale świadczeń rodzinnych i alimentacyjnych MGOPS. 

Dokumenty aplikacyjne można składać do dnia 9 marca br. W dniu dzisiejszym został 

złożony wniosek do Powiatowego Urzędu Pracy w Pile o zorganizowanie stażu dla 1 osoby 

bezrobotnej. Pracownicy MGOPS uczestniczyli w szkoleniach dotyczących realizacji ustawy 

o świadczeniach wychowawczych. Gmina otrzymała również dotację celową na wdrożenie 

programu „Rodzina 500 Plus” w wysokości 22 666 zł. Środki te zostaną przeznaczone na 

wydatki bieżące takie jak sprzęt, materiały biurowe, szkolenia. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy poinformował, że w okresie międzysesyjnym uczestniczył  

w następujących spotkaniach i wydarzeniach: 

- w dniu 30 stycznia w walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Izdebkach, 

- w dniu 1 lutego w spotkaniu podsumowującym działalność chóru Magnificat w Górce 

Klasztornej, 

- w dniu 2 lutego w walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Liszkowie oraz  

w podsumowaniu rocznej działalności stowarzyszenia Gminna Rada Kobiet, 

- w dniu 4 lutego w spotkaniu sprawozdawczo-wyborczym Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Walentynowie, 

- w dniu 5 lutego w gali wręczenia statuetek „Lider Sukcesu” - wyróżnienie w dziedzinie 

przedsiębiorczości otrzymał pan Krzysztof Czyż, 
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- w dniu 6 lutego w podsumowaniu i wręczeniu nagród uczestnikom jedenastej edycji 

halowego turnieju piłki nożnej, 

- w dniu 8 lutego w walnym zebraniu Ochotniczej Straży Pożarnej w Wiktorówku, 

- w dniu 15 lutego w posiedzeniu Zarządu Towarzystwa Miłośników Łobżenicy, 

- w dniu 17 lutego w debacie dotyczącej bezpieczeństwa publicznego i stworzenia lokalnej 

mapy zagrożeń -  pan Burmistrz dostrzegł potrzebę walki z narkomanią,  

- w dniu 23 lutego w zebraniu wiejskim w Liszkowie, 

- w dniu 27 lutego w zebraniu sprawozdawczo-wyborczym Ochotniczej Straży Pożarnej  

w miejscowości Piesno. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że w dniu 19 lutego 2016 r. uczestniczył w zebraniu wiejskim w Kościerzynie 

Małym. Podczas zebrania poruszono między innymi temat budowy drogi przez wieś. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że w dniu 1 lutego br. udał się do Urzędu 

Wojewódzkiego w Poznaniu w celu uzyskania informacji na temat prowadzonej procedury  

dotyczącej wyrażenia zgody na zajęcie terenów prywatnych w celu budowy drogi  

w Kościerzynie Małym. Stwierdził, że „Wojewoda działa bez zbędnej zwłoki”. 

Oznajmił, że w dniu 12 lutego br. spotkał się z dowódcą 100 batalionu łączności w Wałczu 

panem pułkownikiem Sebastianem Trojanowskim. Spotkanie dotyczyło kwestii uczestnictwa 

żołnierzy tej jednostki w uroczystościach mających miejsce na terenie Gminy oraz 

współpracy batalionu łączności np. z łobżenickim gimnazjum. Planowane jest kolejne 

spotkanie z panem pułkownikiem Trojanowskim. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy powiedział, że spotkał się w Pile z dyrektorem Centrum 

Kształcenia Nauczycieli panem Grzegorzem Bogaczem. Poinformował, że przygotowywane 

są projekty w dziedzinie oświaty z wykorzystaniem środków zewnętrznych. 

Oznajmił, że w dniu 15 lutego 2016 r. wraz z panem prezesem Wasiakiem udał się do 

Międzyrzecza Podlaskiego, aby zobaczyć, jak funkcjonuje tamtejsza oczyszczalnia ścieków. 

Poinformował, że w dniu 16 lutego br. uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Rady 

Zatrudnienia. 

Następnie pan Wiceburmistrz oznajmił, że w dniu 8 lutego 2016 r. projekty uchwał w sprawie 

zmiany regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz w sprawie zmiany regulaminu udzielania 

i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych  

w szkołach i przedszkolach zostały wysłane do związków zawodowych nauczycieli w celu 
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uzyskania ich opinii. Powiedział, że powyższe uchwały będzie można podjąć na następnej 

sesji Rady Miejskiej. 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował, że w dniu 9 lutego 2016 r. odbyła się narada 

władz Gminy z dyrektorami jednostek oświatowych. Dotyczyła ona między innymi: 

- zasad organizowania spotkań z udziałem osób dorosłych w placówkach oświatowych, 

- współpracy z radnymi na terenie szkół,  

- kwestii opieki nad miejscami pamięci narodowej, 

- kwestii zakupu materiałów biurowych dla jednostek oświatowych - zostało przygotowane 

zbiorcze zapotrzebowanie na materiały biurowe, Dyrektor Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół 

wystąpi z zapytaniem ofertowym do firm, 

- kwestii czasu pracy dyrektorów placówek oświatowych - większość dyrektorów pracuje do 

opuszczenia szkoły przez ostatniego ucznia. 

Następnie Zastępca Burmistrza Łobżenicy poinformował o opracowaniu nowego Statutu 

Gminnego Ośrodka Obsługi Szkół oraz o planach, aby jednostka ta prowadziła obsługę 

ekonomiczno-administracyjną jednostek oświatowych, Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej oraz Gminnego Centrum Kultury. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zaproponował, aby radni otrzymywali sprawozdanie pana Burmistrza z działalności 

międzysesyjnej w formie pisemnej. Powiedział, że dokumenty związane z zakupem 

materiałów oraz sprzętu ze środków funduszu sołeckiego znajdują się w Urzędzie Miejskim. 

Zapytał, czy „chodzi o rzeczy, które zostały zakupione wcześniej, a są na stanie świetlic”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zapytał, ile dni przed sesją radni powinni otrzymać sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej.  

Poruszył również kwestię zakupów w ramach funduszu sołeckiego. Powiedział: „Oczywiście, 

że my mamy to wszystko w dokumentacji. Chcielibyśmy również mieć tą pewność, że stan 

faktyczny odzwierciedla to co jest w dokumentacji”. Dodał, że co roku Gmina wydaje ponad 

300 000 zł w ramach funduszu sołeckiego. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Oświadczył: „To jest bardzo ważne, że mamy tak szeroką informację o wielu istotnych 

zagadnieniach, które w Gminie się dzieją”. Zaproponował, aby radni otrzymywali pisemną 

informację o działaniach podejmowanych przez pana Burmistrza siedem dni przed sesją. 

Podczas obrad radni byliby tylko informowani o „ostatnich, najważniejszych wydarzeniach”.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zapytał, kiedy będzie 

możliwe podjęcie przez Radę Miejską uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Luchowa. Poprosił również o przedstawienie 

informacji na temat zaawansowania prac związanych z opracowaniem projektu zmiany planu 

przestrzennego w okolicach gorzelni. 

Radny Edward Starszak dopytywał również o wkład finansowy Gminy Łobżenica w realizacji 

projektu z zakresu pomocy społecznej.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że jeżeli sprawozdania pana Burmistrza z działalności międzysesyjnej będą 

sporządzane w formie pisemnej, „wkroczymy w dużą biurokrację”. Oprócz radnych 

sprawozdania powinni otrzymywać również sołtysi, przedstawiciele prasy, kierownicy 

jednostek organizacyjnych. Dodał, że pan Burmistrz powinien nadal przedstawiać podczas 

sesji sprawozdania ze swojej działalności. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Poruszył kwestię budowy drogi w Kościerzynie Małym. Powiedział: „Kiedy ja się coś 

odezwałem, no to jakiś ruch był wykonywany”. Zadał Burmistrzowi Łobżenicy pytania o 

następującej treści: 

- Ile kosztowała dokumentacja projektowa wykonana w połowie ubiegłego roku i czy Gmina 

ponosiła inne koszty związane z pozyskaniem materiałów planistycznych, jeżeli tak to czego 

one dotyczyły i ile wyniosły. 

- Czy w związku z nieprawidłowym wykonaniem dokumentacji całość została zapłacona i czy 

wobec zamiaru odstąpienia od umowy Gmina może odzyskać wydane pieniądze ? 

- Dlaczego złożony w miesiącu grudniu 2015 r. wniosek zawierał tak dużo braków (na 23 

działki brakuje kompletnej dokumentacji dla 15 działek) ? 
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- Czy wybrany sposób postępowania w sprawie stwierdzenia własności przez Wojewodę 

zapewnia możliwość szybkiego wykonania zadania oraz czy i jakie koszty trzeba ponieść do 

zgromadzenia dokumentacji i faktycznego przejęcia własności ? 

- Czy istnieje zgodność z planem zagospodarowania i nie będzie przeszkód z uzyskaniem 

pozwoleń budowlanych ? 

- Czy są inne prawne możliwości prowadzenia postępowania dające możliwość uzyskania 

koniecznych pozwoleń ? 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poprosił pana Burmistrza o udzielenie pisemnej 

odpowiedzi na powyższe pytania. 

 

Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Oznajmiła, że udział Gminy w projekcie z zakresu pomocy społecznej wynosi 5% -  niecałe  

6 000 zł w ciągu dwóch latach. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że radny Aleksander Tadych otrzyma pisemną odpowiedź na zadane pytania. 

Oświadczył: „Trochę pan z nas leni robi. W sposób nieuprawniony uważam”. Przypomniał, 

że w przypadku budowy drogi w Kościerzynie Małym pojawił się problem prywatnych 

działek, które znalazły się w planowanym przebiegu drogi. Na szczeblu wojewódzkim 

prowadzona jest procedura administracyjna mająca pomóc w rozwiązaniu tej kwestii.  

Pan Burmistrz powiedział: „Prosiłbym o wyrozumiałość ze strony i pana i mieszkańców”. 

Dodał: „Nie mam takiego wrażenia, żebyśmy czegokolwiek zaniechali w tym temacie”.  

Następnie oświadczył, że nie ma żadnego związku pomiędzy budową drogi  

w Kościerzynie Małym a dokumentacją remontu drogi Łobżenica-Kruszki. Stwierdził, że 

„łatanie” drogi Łobżenica-Kruszki powoduje duże koszty i nie przynosi spodziewanych 

rezultatów. Dlatego jedynym sposobem na naprawę tej drogi jest jej modernizacja.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Zapytał, czy Gmina podjęła działania w celu ograniczenia szkód wyrządzanych przez dziką 

zwierzynę. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Poinformował, że zostały wysłane pisma do Ośrodka Hodowli Zwierzyny oraz do kół 

łowieckich w sprawie przekazania panu Burmistrzowi rocznych sprawozdań. Stwierdził, że 

OHZ powinien prowadzić prawidłową gospodarkę łowiecką. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że zostały wystosowane pisma do Ministra Środowiska, Wojewody 

Wielkopolskiego oraz innych organów w sprawie szkód łowieckich. Poinformował, że 

planowane jest zorganizowanie kolejnego spotkania dotyczącego zapobiegania szkodom 

wyrządzanym przez dziką zwierzynę.  

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie Burmistrza Łobżenicy  

z działalności międzysesyjnej. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem 

„wstrzymującym się”, głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

Burmistrza Łobżenicy z działalności międzysesyjnej. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że kuchnia w łobżenickim przedszkolu została doposażona w stoły. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Przedstawił informację dotyczącą sesji Rady Powiatu w dniu 25 lutego 2016 r. Poinformował, 

że radni powiatowi przyjęli sprawozdanie z działalności rehabilitacyjnej i wykorzystania 

środków finansowych za 2015 rok przez Warsztaty Terapii Zajęciowej funkcjonujące na 

terenie Powiatu. Działalność WTZ została wysoko oceniona. Środki na funkcjonowanie 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w 90% pochodzą z budżetu państwa, a w 10% z budżetu 

Powiatu. Wielkość dotacji z budżetu państwa nie zwiększyła się od wielu lat. 

Oznajmił, że Rada Powiatu przyjęła: 

- informację o realizacji zawartych umów na zadania zlecone w zakresie sportu i turystyki za 

II półrocze 2015 r., 

- informację Zarządu Powiatu o realizacji uchwał Rady Powiatu za II półrocze 2015 r., 

- informację o realizacji remontów i inwestycji na drogach powiatowych w 2015 r., 
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- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Pilski w 2015 r.  

Następnie pan Kazimierz Wasiak poinformował, że Rada Powiatu wyraziła zgodę na 

utworzenie Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych  

im. Tadeusza Kościuszki w Łobżenicy.  

Oznajmił, że na ostatniej sesji Rady Powiatu podjęto również: 

- uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Pilskim na lata 2016-2022, 

- uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas oznaczony  

z dotychczasowym najemcą, 

- uchwałę dotycząca zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu na lata 2016-2023, 

- uchwałę zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2016. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że remont nawierzchni drogi powiatowej przy skrzyżowaniu z droga gminną  

w Ratajach został źle wykonany. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Powiedział: „Sam się zdziwiłem, jak zobaczyłem, jak to jest zrobione. Rzeczywiście jest to 

fatalnie wykonane. Nie wiem, kto to robił. Takie pytanie zadałem Dyrektorowi Powiatowego 

Zarządu Dróg. Czekam na jego odpowiedź”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że został rozstrzygnięty konkurs na wsparcie realizacji zadań Powiatu  

w zakresie kultury fizycznej i turystyki. Oznajmił, że z terenu Gminy Łobżenica dotację 

otrzymały trzy stowarzyszenia, na łączną kwotę 3 000 zł. Stwierdził, że wielkość wsparcia 

jest zbyt mała i powinna ulec zwiększeniu w następnych latach. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zwrócił uwagę na zły stan drogi powiatowej w Kościerzynie Małym. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Stwierdził, że „Gmina wywiązuje się z obowiązku zapewnienia odpowiedniego 

wynagrodzenia w stosunku do Karty Nauczyciela”. Dodał, że zgodnie z planowanymi 

zmianami w oświacie mają zostać zlikwidowane tzw. godziny karciane.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego, które stanowi załącznik numer 5 do protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie informacji Burmistrza Łobżenicy 

z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji radnych oraz o wydanych zarządzeniach  

w II półroczu 2015 r. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie powyższą informację. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła informację 

Burmistrza Łobżenicy z realizacji wniosków, uchwał, interpelacji radnych oraz  

o wydanych zarządzeniach w II półroczu 2015 r., która stanowi załącznik numer 6 do 

protokołu. 
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą sprawozdania z działalności Gminnego Centrum Kultury  

w Łobżenicy za 2015 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Wyraził zaniepokojenie sytuacją czytelnictwa na terenie Gminy. Stwierdził, że liczba 

czytelników jest mała. Powiedział również, że w sprawozdaniu z działalności Gminnego 

Centrum Kultury zabrakło części finansowej oraz informacji, czy instytucja kultury pozyskała 

dodatkowe środki na swoją działalność. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Przypomniał, że została dokonana zmiana na stanowisku dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury. Stwierdził, że temat czytelnictwa „na pewno należy zdynamizować”. Dodał, że 

„zastanawiamy się nad tym, jak to zorganizować”. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Powiedział, że duża liczba młodych osób wyjechała poza teren Gminy w celach 

zarobkowych, co wpłynęło na stan czytelnictwa.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, ile osób pracuje w Gminnym Centrum Kultury. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że sześć osób zatrudnionych jest na pełny etat: pani Wenda, pan Berndt, pani 

Szcześniak, pani Smoguła, pan Zdrenka i pani Zbieralska. Dodał, że izbą muzealną opiekuje 

się pani Kukułka. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Gminnego 

Centrum Kultury w Łobżenicy za 2015 rok. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie  

z działalności Gminnego Centrum Kultury w Łobżenicy za 2015 rok, które stanowi 

załącznik numer 7 do protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie sprawozdania z działalności Gminy Łobżenica w zakresie 

realizacji zadań sportowych za 2015 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Powiedział, że w tabeli dotyczącej inicjatyw lokalnych nie został ujęty turniej tenisa 

ziemnego o puchar Burmistrza Łobżenicy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że jest to przeoczenie. Oświadczył: „Nie chciałbym, aby tak sprawozdania 

wyglądały”. Oznajmił, że na panią Bilicką „spadła” duża liczba zadań. Poprosił radnych  

o przyjęcie sprawozdania. Powiedział: „Po tym roku na pewno Państwo dostaniecie zupełnie 

innych materiał”. 

Pan Burmistrz oświadczył, że program rozwoju sportu, turystyki i rekreacji będzie 

realizowany. Zadanie to nie zostało wykonane ponieważ „czasowo nie byliśmy w stanie tego 

zrobić”. Dodał, że następne sprawozdanie z realizacji zadań sportowych będzie dobrze 

opracowane. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Stwierdził, że w sprawozdaniu znajduje się kilka błędnych zapisów. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że w dokumencie nie została zawarta informacja na temat działalności sportowej 

w szkole podstawowej w Fanianowie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Gminy 

Łobżenica w zakresie realizacji zadań sportowych za 2015 rok. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, 1 głosem „przeciw”, 

głosów „wstrzymujących się” nie stwierdzono, przyjęła sprawozdanie z działalności 

Gminy Łobżenica w zakresie realizacji zadań sportowych za 2015 rok, które stanowi 

załącznik numer 8 do protokołu. 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie  

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości lokalowych położonych w Dźwiersznie Małym 

18.  

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/132/16 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości lokalowych 

położonych w Dźwiersznie Małym 18 stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 9 do protokołu. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję odnośnie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 

nieruchomości położonej w miejscowości Wiktorówko, stanowiącej własność Gminy 

Łobżenica. 

 

Wobec braku uwag poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/133/16 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonej  

w miejscowości Wiktorówko, stanowiącej własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 10 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonych we wsi Dziegciarnia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że obiekt przeznaczony do sprzedaży pełnił w przeszłości funkcję sakralną. 

Zapytał, czy są osoby zainteresowane jego kupnem. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że w przeszłości była osoba chętna na kupno tej nieruchomości. 

 

Sołtys Dziegciarni Katarzyna Rulska 

Potwierdziła informację przekazaną przez pana Burmistrza. Dodała, że mieszkańcy 

Dziegciarni nie korzystają w chwili obecnej z obiektu . 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia 

do sprzedaży nieruchomości położonych we wsi Dziegciarnia, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/134/16 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości położonych we wsi 

Dziegciarnia, stanowiących własność Gminy Łobżenica, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik numer 11 do protokołu. 
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Ad. 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/126/16 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Stwierdził, że radca prawny Urzędu Miejskiego powinien dokładniej analizować projekty 

uchwał, aby radni nie musieli drugi raz zajmować się tym samym tematem. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała, że uchwały dotyczące zasad i trybu udzielania dotacji celowych na 

dofinansowanie kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków oraz budowy studni 

wierconych zostały opracowane po raz pierwszy w tutejszym urzędzie.  

Oznajmiła, że uchwały te „są dotknięte nieznaczną wadą prawną, co nie czyni ich 

nieważnymi”. Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa „wskazała na nieścisłość 

polegającą na tym, że dołączony został wzór umowy do tych uchwał. Określenie wzoru 

umowy jest w kompetencjach Burmistrza, a nie Rady”. Ponadto „z grona beneficjentów 

wyłączyliśmy wspólnoty mieszkaniowe”. 

Pani Skarbnik powiedziała, że uchwały mogły pozostać w dotychczasowym kształcie lub 

można było dokonać zmian w ich treści zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Została wybrana druga z powyższych możliwości. Dodała, że radca prawny 

Urzędu Miejskiego zaopiniował projekty uchwał zmieniających. 

 

Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oświadczył, że „nie chcemy iść w spór z Regionalną Izbą Obrachunkową”. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że sens uchwał nie został zmieniony. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad  
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i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie kosztów budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/135/16 zmieniającą Uchwałę Nr XV/126/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Uchwała stanowi załącznik numer 12 do protokołu. 

 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głoś odnośnie projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia hejnału Gminy Łobżenica oraz zasad jego używania. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/136/16 w sprawie ustanowienia hejnału Gminy Łobżenica oraz zasad jego 

używania, która stanowi załącznik numer 13 do protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w sprawie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/127/16 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji 

celowej na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Poinformował o zainteresowaniu wśród mieszkańców budową studni wierconych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt powyższej uchwały. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/137/16 zmieniającą Uchwałę Nr XV/127/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

kosztów budowy studni wierconych. 

Uchwała stanowi załącznik numer 14 do protokołu. 

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Powiedział, że podczas posiedzeń Komisji Rady Miejskiej padła propozycja, aby Gmina 

Łobżenica była reprezentowana w Stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia  

i Studiów Samorządowych przez Zastępcę Burmistrza pana Józefa Lewandowskiego. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały w powyższej sprawie i poddał go pod 

głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/138/16 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do reprezentowania Gminy 

Łobżenica w Stowarzyszeniu Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów 

Samorządowych, która stanowi załącznik numer 15 do protokołu. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że kolejnym punktem obrad jest podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Wielkopolski. Oznajmił, że przedstawicielem Gminy  

w stowarzyszeniu ma być pan Burmistrz. Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos  

w tej sprawie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że Gmina Łobżenica powinna przystąpić do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski. Poinformował, że organizacja ta ma możliwość zgłaszania uwag dotyczących 

zmian legislacyjnych. Stwierdził, że składka członkowska nie jest wysoka.  
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Zaproponował, aby pan Burmistrz przedstawił podczas jednej z najbliższych sesji informację 

na temat efektów wynikających z przynależności Gminy Łobżenica do różnych organizacji  

i stowarzyszeń.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Odczytał treść projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski. Następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/139/16 w sprawie przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów 

Wielkopolski, która stanowi załącznik numer 16 do protokołu. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję dotyczącą projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr VIII/47/2011 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. 

 

Wobec braku uwag odczytał treść projektu uchwały i poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/140/16 zmieniającą Uchwałę Nr VIII/47/2011 Rady Miejskiej w Łobżenicy  

z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie diet dla radnych Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

Uchwała stanowi załącznik numer 17 do protokołu. 

 

Ad. 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję odnośnie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę: Nr XLI/288/14 Rady 

Miejskiej w Łobżenicy z dnia 30 maja 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących 

organu wykonawczego jednostki pomocniczej. 

 

Wobec braku uwag poddał go pod głosowanie. 
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/141/16 zmieniającą Uchwałę: Nr XLI/288/14 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia  

30 maja 2015 r. w sprawie ustalenia diet dla przewodniczących organu wykonawczego 

jednostki pomocniczej. 

Uchwała stanowi załącznik numer 18 do protokołu. 

 

Ad. 20 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XV/131/16 Rady Miejskiej  

w Łobżenicy z dnia 29 stycznia 2016 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2016 rok był omawiany podczas posiedzeń Komisji Rady. Otworzył dyskusję 

w tym temacie. 

 

Radni nie zabrali głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Antoni Kapeja poddał pod głosowanie projekt powyższej 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/142/16 zmieniającą Uchwałę Nr XV/131/16 Rady Miejskiej w Łobżenicy z dnia 

29 stycznia 2016 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 

rok. 

Uchwała stanowi załącznik numer 19 do protokołu. 

 

Ad. 21 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos odnośnie projektu uchwały w sprawie: 

„Zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok”. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Poinformował, że Komisja Budżetu wydała pozytywną opinię na temat projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie: „Zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 

2016 rok”. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/143/16 w sprawie: „Zmian w budżecie Gminy Łobżenica na 2016 rok”, która 

stanowi załącznik numer 20 do protokołu. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję odnośnie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy do realizacji zadań z zakresu świadczenia 

wychowawczego. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Powiedział, że ustawa o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci „narzuca bardzo szybkie 

tempo działania”. Z jej realizacją wiąże się duża liczba obowiązków. Dostrzegł potrzebę 

podjęcia działań przez pana Burmistrza w celu pozyskania dodatkowych pomieszczeń na 

potrzeby Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Dodał, że nie wszystkie 

uprawnione osoby muszą skorzystać z możliwości ubiegania się o nowy rodzaj świadczenia 

wychowawczego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag odczytał treść projektu uchwały w sprawie wyznaczenia Miejsko 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy do realizacji zadań z zakresu 

świadczenia wychowawczego i poddał go pod głosowanie.  
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Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XVI/144/16 w sprawie wyznaczenia Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Łobżenicy do realizacji zadań z zakresu świadczenia wychowawczego załącznik numer 

21 do protokołu. 

 

Ad. 23 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Przekazała podziękowania dla pana Burmistrza od pracowników kuchni w łobżenickim 

przedszkolu za zakup stołów. 

Powiedziała, że pan Burmistrz nie udzielił odpowiedzi na wniosek mieszkańców Łobżenicy  

w sprawie zamontowania oświetlenia na ulicy Spichrzowej. Zwróciła uwagę na brak kosza na 

odpady na ulicy Spichrzowej.  

Następnie radna Bronisława Mazurek poinformowała o wniosku mieszkańców ulicy 

Rzemieślniczej w Ratajach o położenie nawierzchni asfaltowej. Wnioskowała  

o zamontowanie oświetlenia na ulicy Sobieskiego przy posesji numer 4.  

Poprosiła pana Burmistrza o udzielenie pisemnych odpowiedzi na poruszone tematy.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesława Sikorska 

Zwróciła uwagę na dwa niepalące się „punkty świetlne” przy domu kolejowym. Powiedziała, 

że pojemniki na odpady znajdujące się przy budynku ośrodka zdrowia mają zbyt małą 

pojemność. Wnioskowała o postawienie większych pojemników lub ogrodzenie tego miejsca. 

Dodała, że mieszkańcy Łobżenicy dopytują, czy zostanie zorganizowany kiermasz 

wielkanocny. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zaproponował, aby budynek znajdujący się przy siedzibie Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Liszkowie służył jako garaż lub magazyn. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Edward Starszak 

Dostrzegł konieczność wyznaczenia na terenie Łobżenicy miejsca przeznaczonego na punkt 

selektywnej zbiórki odpadów komunalnych (tzw. PSZOK). Poinformował, że Związek Gmin 

Krajny ma zabezpieczone środki finansowe na utworzenie takiego punktu.  
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Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oznajmił, że związek 

planował również utworzenie na terenie każdej z członkowskich Gmin dwóch ogrodzonych 

miejsc z pojemnikami na odpady segregowane.  

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Zapytała, czy Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w Pile został poinformowany  

o złym stanie budynku przy ul. Dąbrowskiego 2 w Łobżenicy.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zwrócił uwagę na zły stan urządzeń znajdujących się na placu zabaw przy siedzibie 

Warsztatu Terapii Zajęciowej w Liszkowie. Powiedział, że ze względów bezpieczeństwa 

powinny one zostać usunięte. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty w dniu 3 lutego 2016 r. zostały 

wypracowane następujące wnioski: 

 Należy przeprowadzić analizę regulaminów zastępstw godzin dydaktycznych  

i wychowawczych obowiązujących w jednostkach oświatowych. 

 Komisja uznała, że nie ma potrzeby określania minimalnej wielkości dodatku 

motywacyjnego i dodatku funkcyjnego dla dyrektorów, wicedyrektorów szkół  

oraz pozostałych nauczycieli.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Poinformował, że w okresie występowania niskich temperatur w jednym z mieszkań w bloku 

przy ul. Złotowskiej 23B w Łobżenicy temperatura wynosiła 13-14
o
C. 

Przypomniał, że Gmina Łobżenica finansuje w wysokości 50%  inwestycje realizowane przez 

Powiat Pilski. Zapytał, czy w tej sprawie zostało zawarte porozumienie pomiędzy Gminą  

a Powiatem.  

Następnie powiedział, że na terenie miasta powinny zostać wytyczone kolejne ścieżki 

rowerowe. Zaproponował, aby na ulicy Sikorskiego wyodrębnić pas ruchu dla rowerów. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Wnioskował o utworzenie przejścia dla pieszych w pobliżu świetlicy wiejskiej w Topoli. 
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Andrzej Borowy 

Zaproponował obniżenie wielkości opłaty od posiadania psa. Poinformował, że do tej pory 

nie został wstawiony znak w Dźwiersznie Małym informujący o skręcie w kierunku 

Witrogoszczy. Poprosił pana Burmistrza o pomoc w załatwieniu tej sprawy. Dostrzegł 

potrzebę wykoszenia działki w Dźwiersznie Wielkim znajdującej się w pobliżu posesji pani 

Cieślik.  

Stwierdził, że budynek dawnego młyna w Łobżenicy psuje wizerunek miasta. Dodał, że pan 

Burmistrz powinien przedstawiać podczas sesji Rady Miejskiej sprawozdania  

z realizacji zadań Gminy w okresie międzysesyjnym. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że podczas opracowywania dokumentacji projektowej dotyczącej 

zagospodarowania nabrzeża Łobżonki należy uwzględnić przedłużenie istniejącej „ścieżki 

rowerowej” w kierunku ul. Złotowskiej. 

Zapytał, czy na drodze wojewódzkiej nr 242 koło cmentarza parafialnego planowane jest 

utworzenie przejścia dla pieszych z możliwością przejazdu dla rowerów. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, na jakim etapie znajdują się prace związane z wprowadzeniem nowej organizacji 

ruchu drogowego na terenie Łobżenicy. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że trwa procedura wyboru osoby, która opracuje projekt nowej organizacji 

ruchu drogowego. Dokument ten powinien zostać wykonany do końca kwietnia 2016 r. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Marek Czerczak 

Powiedział, że cały czas interesuje się kwestią wprowadzenia nowej organizacji ruchu 

drogowego. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Przedstawił treść odpowiedzi pisemnych udzielonych przez pana Burmistrza na interpelacje  

i wnioski radnych zgłoszone podczas styczniowej sesji Rady Miejskiej. Odczytał również 

odpowiedź Burmistrza Łobżenicy na uwagi Komisji Rewizyjnej zawarte w protokole  
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z przeglądu jednostek oświatowych na terenie Gminy. Kopie powyższych dokumentów 

stanowią załączniki numer 22-28 do protokołu. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Powiedział, że kwestia montażu oświetlenia na ulicy Spichrzowej w Łobżenicy zostanie 

przeanalizowana pod kątem możliwości finansowych i technicznych. Poinformował, że na 

ulicy Spichrzowej zostanie zamontowany kosz na odpady.  

Odniósł się do wniosku o położenie nakładki asfaltowej na ulicy Rzemieślniczej. Oznajmił: 

„Nie sądzę, żeby wchodził tam asfalt czy kostka w grę” - z przyczyn finansowych. 

„Chcielibyśmy tam zrobić dobrą podbudowę gruzową. Rozeznajemy temat, żebyśmy 

wiedzieli, jaka byłaby inżyniera finansowa”. 

Pan Burmistrz dostrzegł potrzebę zamontowania lampy na ulicy Sobieskiego. Powiedział, że 

ma rozeznanie, w których miejscach Gminy potrzebne są dodatkowe lampy. Zwrócił uwagę 

na wysokie koszty naprawy oświetlenia ulicznego.  

Poinformował, że Gmina zwróci się z pismem do PKP w sprawie naprawy oświetlenia przy 

domu kolejowym.  

Następnie Burmistrz Łobżenicy stwierdził, że zakład komunalny ze Złotowa mógłby zawrzeć 

umowę-zlecenie z osobą, do której obowiązków należałoby dbanie o porządek w miejscach, 

w których znajdują się pojemniki na odpady segregowane.  

Poinformował, że pan Wiceburmistrz prowadzi sprawy związane z utworzeniem tzw. 

PSZOK-u. Temat ten należy sfinalizować. Powiedział, że zostaną wytypowane miejsca  

z pojemnikami na odpady segregowane przeznaczone do ogrodzenia.  

Pan Burmistrz oznajmił, że po konsultacji z sołectwami została podjęta decyzja o rezygnacji  

z zorganizowania w 2016 r. kiermaszu wielkanocnego. Opowiedział się za skupieniem  

w bieżącym roku uwagi na przygotowaniu jarmarku bożonarodzeniowego. Do tematu 

kiermaszu wielkanocnego można powrócić w 2017 r.  

Poinformował, że w chwili obecnej miejscem postoju dla pojazdu, z którego korzystają 

pracownicy Warsztatów Terapii Zajęciowej w Liszkowie, jest teren firmy Graf-JoKo  

z Łobżenicy. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Edmund Szcześniak 

Zapytał o wielkość opłaty za postój samochodu. 
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Dyrektor Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łobżenicy Anna 

Gryniewicz 

Oznajmiła, że opłata wynosi 50 zł miesięcznie. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Myślę, że byłoby lepiej, gdyby auto było na miejscu w Liszkowie”. Powiedział, 

że według posiadanych informacji pani Litwińska „finalizuje” sprzedaż budynku dawnej 

stolarni w Łobżenicy. Część uzyskanych środków finansowych ma zostać przeznaczona na 

remont domu przy ulicy Dąbrowskiego. Oznajmił: „Dlatego się wstrzymywałem z nadzorem 

budowlanym”. 

 

Radna Rady Miejskiej w Łobżenicy Bronisława Mazurek 

Stwierdziła, że pani Litwińska „finalizuje już od dwóch lat tą sprzedaż”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oświadczył: „Zaczyna mnie to również niepokoić”. Poinformował, że zaprosi panią 

Litwińską na spotkanie w sprawie budynku dawnej stolarni oraz budynku przy ulicy 

Dąbrowskiego 2. Jeżeli rozmowa nie przyniesie oczekiwanych rezultatów, Powiatowy 

Inspektor Nadzoru Budowlanego w Pile zostanie powiadomiony o złym stanie budynku przy 

ulicy Dąbrowskiego. 

Pan Burmistrz powiedział również, że zostanie sprawdzony stan urządzeń na placu zabaw 

przy budynku Warsztatów Terapii Zajęciowej w Liszkowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Pile Kazimierz Wasiak 

Odniósł się do interpelacji radnego Ryszarda Biniaka dotyczącej bloku przy ulicy Złotowskiej 

23 B w Łobżenicy. Oświadczył: „Pierwszy raz słyszę o takim fakcie, że ktoś miał taką 

temperaturę. Piec, który jest centralnego ogrzewania, jest na tyle wydolny i duży, że nie 

widzę problemu”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że uwagi radnych dotyczące ścieżek rowerowych są słuszne. Poinformował, że 

zostanie wysłane pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Pile w celu wyjaśnienia kwestii, 

czy jest możliwe wyodrębnienie na ulicy Sikorskiego pasa ruchu przeznaczonego dla 

rowerzystów.  
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Powiedział, że przejście dla pieszych w Topoli może zostać utworzone, jeżeli chodnik będzie 

znajdował się po obydwu stronach drogi.  

Pan Burmistrz oznajmił, że skontaktuje się z Rejonem Dróg Wojewódzkich  

w Złotowie w kwestii postawienia znaku w Dźwiersznie Małym informującego o skręcie  

w kierunku Witrogoszczy. Poinformował, że działka w Dźwiersznie Wielkim wspomniana 

przez radnego Andrzeja Borowego zostanie uporządkowana. 

Następnie Burmistrz Łobżenicy powiedział, że „w normalnych relacjach i przy zaufaniu, że 

wszystko jest robione zgodnie ze sztuką budowlaną, nie powinniśmy na tej Złotowskiej  

w ogóle stać. Każdy powinien dobrze robić projekt i każdy powinien dobrze wykonać tą 

inwestycję”. Dodał, że zarządcy dróg znajdujących się na terenie Gminy otrzymali pisma  

z prośbą o informowanie Urzędu Miejskiego o prowadzonych inwestycjach i remontach.  

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oświadczył, że nie powinno dochodzić do sytuacji, w których okazuje się, że została 

pominięta budowa wjazdu na posesję przy ulicy Złotowskiej 21. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Zgodził się ze stanowiskiem radnego. Stwierdził, że dzięki zwracaniu uwagi na zapisy 

dokumentacji projektowych oraz pilnowaniu realizacji inwestycji z udziałem finansowym 

Gminy udaje się uniknąć niepotrzebnych błędów.  

Pan Burmistrz dodał, że odpowiedź na pozostałe interpelacje i wnioski radnych zostanie 

udzielona w formie pisemnej. 

 

Ad. 24 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Stwierdził, że Powiatowy Zarząd Dróg w Pile dysponuje zbyt małą liczbą pracowników 

zajmujących się bieżącym utrzymaniem dróg. Ilość sprzętu jest również niewystarczająca do 

potrzeb. 
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Ad. 25 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 16:35 zakończył obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy. 

 

 

Protokołował:        Przewodniczył: 

(-) Łukasz Sobieszczyk      (-) Antoni Kapeja 

 


